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(Mef) V teh predvolilnih dneh 
so se ob zapise v Mandraču 
obregnili vsi po vrsti. Eni bolj 
vljudno in kulturno, drugi 
naravnost in udrihaško češ, saj 
smo vedeli čigavi ste.
Ker je takšnih namigov vseskozi 
slišati dovolj za kratko pojasnilo 
izkoriščam to predvolilno 
številko Mandrača, da še enkrat 
povemo naslednje: Mandrač je 
naš. Je last vseh nas, ki ga 
ustvarjamo in je last vseh tistih, 
ki ga prebirate. Ni strankarski 
časopis, ker bi v tem primeru v 
sedanji izolski stvarnosti izgubil 
polovico naročnikov. Ni 
občinski, ker potem ne bi smeli 
na njen račun zapisati slabe 
vrstice. Mandrač ni v lasti 
nobenega od takoimenovanih 
lobijev, ne marinskega ne 
gradbinskega ne finančnega.
Prebijamo se skozi te težke čase 
v upanju, da bo naša drža prej 
ali slej deležna vsaj priznanja.
Kdo je torej naš kandidat na 
nedeljskih volitvah?
Tisti, ki ima za seboj kaj več kot 
le šolo za preživetje. Tisti, ki je 
sposoben poslušati sogovornika 
brez predsodkov o njegovem 
mnenju. Tisti, ki bo imel dovolj 
moči in poguma tudi za 
odločanje z lastno glavo. Tisti, 
ki bo razumel kaj mu pravijo 
tisti z Ljubljane in oni iz 
Koštrlaga. Tisti, ki bo skrbel, da 
bo njegovo delo in delo 
občinske uprave dovolj javno.
Tisti, ki ne obljublja 
nemogočega z veliko figo v 
žepu. Tisti, ki je pripravljen 
delati tudi zvečer, ob nedeljah 
in praznikih. Tisti, ki se bo vsaj 
enkrat tedensko sprehodil po 
Izoli in poslušal mimoidoče.
Tisti, ki bo mesečno vsaj enkrat 
prišel v gledališče ali kino in ne 
bo po nakupih divjal v Trst ali 
Koper. Tisti, ki bo imel več 
dobrih kot slabih besed za vse 
nas.
Najslabše pri vsem je, da je lažje izbrati tistega, ki ga 
ne bomo volili kot tistega, ki naj bi ga volili. Morda ne 
bi bilo slabo, če bi prihodnje volitve organizirali po 
sistemu: "chi fa meno".

inka Koper
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kandidat Slovenskega toruma-Primorskega foruma za župana obilne Izola:
• za ekonomsko, družbeno In duhovno polnovredno življenje občanov
• prod kraji družbene lastnine
• proti namernemu uničevanju Izolskega gospodarstva
• zato, da bomo vsi gospodarji svojega mesta, ne le tisti,
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Centralni kopališki objekt na kopališču v Simonovem zalivu bo, po besedah 
direktorja THP Simonov zaliv, Ivana Renerja, dokončan do konca tega meseca. 
Izvajalci zdaj že urejajo zunanjo fasado in okolico objekta v katerem bodo svoj 
prostor dobile nekatere, za kopališče obvezne službe in storitve: recepcija, prva 
pomoč, tuši, garderobe, omarice za shranjevanje vrednosti, sanitarije, telefoni 
itd. Sanitarije bodo imele dostop tudi za invalidne osebe. V objektu bodo tudi 
trije kioski z vsem, kar sodi na plažo. Celotna vrednost investicije je blizu 70 
milijonov tolarjev. Za jesen pa že načrtujejo obnavljanje restavracije na plaži.

Krajevna skupnost Jagodje

BREZ TAJNIKA ENOSTAVNO NK GRE
V torek zvečer seje sestal svet krajevne skupnosti Jagodje in ob tej priložnosti 
so se člani zahvalili za dolgoletno delo tajniku krajevne skupnosti, Sonji 
Troha Ta je opravljala delo tajnika krajevne skupnosti Jagodje polnih deset 
let, z reorganizacijo lokalne samouprave pa so bila ta delovna mesta dejansko 
ukinjena. Sonja z iskanjem službe ni imela težav, saj so jo zaposlili kot 
referenta na upravi za družbene dejavnosti občine Izola.
V krajevni skupnosti so se ji zahvalili za dobro delo in ji podarili umetniško 
sliko, skupaj pa ugotovili, da brez tajnika krajevna skupnost ne more delovati, 
zato bodo rešitev iskali tudi z angažiranjem sredstev krajevne skupnosti.

Danes je zadnji dan !!!
ZA PRIJAVO ŠKODE OB POZEBI V APRILU 1997

Občina Izola in Kmetijska svetovalna služba Koper obveščata kmetijske 
proizvajalce, ki so utrpeli škodo zaradi pozebe dne 17. 4. 1997 na 
sadovnjakih, vinogradih in v zelenjadarstvu, da to škodo prijavijo. 
Izpolnjene obrazce oziroma prijave sprejemajo na sedežu Občine Izola 
(Sončno nabrežje 8), na sedežu KSŠ v Kopru (Ulica 15. maja 17), na 
sedežu KZ Agraria Koper (Ulica 15. maja 17) in na Krajevni 
skupnosti Korte.
Prijave sprejemajo samo še danes, 15. maja 1997.
Strokovna služba za kmetijstvo Tajnik občinske uprave
Vasja Bandelj Irena Jerman

Včeraj
Danes
Jutri

uspešen bančni strokovnjak

uspešen direktor

uspešen izolski župan

(5 ) Vojko Maver..
^gen.dir. Delamarisa

kandidat LDS za župana občine Izola
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Predvolilna kampanja

ŽIVAHNA, A NI NAJBOLJ KOBIKTNA
Predvolilna kampanja za nadomestne volitve izolskega župana je 
precej bolj živahna kot tista pred dvema letoma, čeprav bo 
novoizvoljeni župan na tej funkciji ostal le dobro leto. To gre v prvi 
vrsti pripisati novonastalemu razmerju moči v občini pa tudi 
angažiranju posameznih kandidatov in njihovih volilnih štabov, ki kar 
tekmujejo v izmišljanju in organiziranju najrazličnejših srečanj, 
pogovorov, obiskov ministrov in visokih funkcionarjev strank, 
piknikov, ljudskih veselic in še česa. Tudi plakatna vojna se je dokaj 
razbohotila, občina je dobesedno prelepljena s kandidati in človek bi 
dejal, da bodo te volitve stale (tudi kandidate) precej več, kot so 
načrtovali. Nekaj plakatnih mest je bilo razbitih, nekateri niso 
pravočasno umaknili plakatov in še nekaj je bilo kršitev, ki so seveda 
stvar občinske inšpekcije.
Na občinski volilni komisiji pa so nam povedali, da priprave na volitve 
potekajo po rokovniku, da so imenovali volilne odbore in da so stranke 
že predlagale svoje zaupnike, ki bodo obiskovali volišča in spremljali 
potek nedeljskega glasovanja.
Pravzaprav so se volitve že začele, saj je bilo v sredo (14. 5.) že odprto 
volišče za predčasne volitve (za tiste, ki ne bodo mogli na volišča v 
nedeljo), na volilno komisijo pa so v roku dobili le eno vlogo za volitve 
po pošti, ter dve prošnji občanov, ki bi zaradi objektivnih razlogov 
volili na domu.
Ne pozabite torej: V nedeljo od 7.00 do 19.000 gremo na volišča.

ČASIZLETOV
Izola je v tem obdobju 
postala priljubljen cilj 
različnih šolskih izletov in 
ekskurzij. Tako ni nič 
nenavadnega, če v teh dneh 
po mestu srečujemo večje 

mladih, ki si 
ogledujejo zanimivosti 
mesta ali iščejo kakršnekoli 
zabave.
Verjetno nismo preveč 
kritični če povemo, da prav 
veliko v tem našem mestu 
ne dobijo. Morje je za 
kopanje še prehladno, 
tipičnih restavracij za mlade 
(fast food itd.) nimamo, 
takrat ko imejo prosto (po 
kosilu) so trgovine v 
glavnem zaprte, avtobus se 
komaj prebije do mesta, 
organiziranih vodičev ni. To 
kar nudimo pa kmalu ne bo 
več dovolj, da bi v Izolo 

sedaj mlade, a 
bodoče prave turiste.

Spoštovane volilke in volilci, 
vabiva vas,
da se udeležite volitev 18.maja 
v čimvečjem številu in s svojim 
glasom za LDS obkrožite 
kandidata za župana št. 5 
dipl.oec. Vojka Mavra.

Dr. Mario Gasparini 
Dr. Janez Drnovšek

LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE
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UDELEŽBA JE POVEDALA VSE
(KB) Minuli četrtek so krajani KS Jagodje-Dobrava dodobra napolnili dvorano 
krajevne skupnosti in očitno je bilo, da so številni udeležbi na zboru krajanov 
botrovale žgoče teme, ki so bile na dnevnem redu. Poleg vodstva KS je bilo 
prisotnih še vseh šest kandidatinj in kandidatov za župana občine Izola.
Uvodoma je Maks Filipčič, predsednik sveta KS Jagodje Dobrava, med drugim 
predstavil novo tajnico KS, ki sojo pred nedavnim zaposlili kar sami, zaradi znanih 
zapletov v zvezi z nerešenim statusom in financiranjem KS s strani občine. Tako bo 
pisarna KS odslej spet normalno delovala.
Na pobudo KS je o možnih variantah trase obalne ceste skozi izolsko občino 
spregovorila Jana Gojanovič Purger, vodja referata za urbanizem občine Izola. Kot 
kaže cesta ne bo potekala ob obali med Koprom in Izolo, temveč bo na ozemlje 
izolske občine prispela skozi tunel v dolino Pivola. Krajane Jagodja pa znatneje 
zadeva gradnja večnivojskega križišča Jagodje ter trasa ceste proti piranski občini. 
Tudi tu je v igri več variant, kot najustreznejša pa se kaže tista s predorom pod 
Dobravo.
Z obstoječo situacijo so najbolj nezadovoljni prebivalci ob odseku ceste med 
(bodočim) križiščem Jagodje ter izvozom Belvedere, ki zaradi gostote prometa na 
tem delu ceste, še posebej ob prometnih konicah, komajda uspejo prečkati glavno 
cesto, oziroma se vključiti v promet na njej. Slišati je bilo celo predloge, da bi v 
primeru, da se bo takšna ignoranca s strani države nadaljevala, kot skrajni ukrep 
krajani organizirali zaporo ceste sredi turistične sezone.

V zvezi z bencinskim servisom je predsednik iniciativnega odbora za referendum Robert Prelc 
je podal kronologijo dogodkov v zvezi z dogajanji okoli ZN Bencinski servis in povedal, daje 
odbor deloval s pooblastili krajanov, ki jih je dobil na zboru krajanov. S strani odbora je bila 
zaradi znanega razpleta dogodkov 30. aprila na Ustavno sodišče poslana ustavna pritožba. 
Odbor je odločen, da bo aktivnosti vodil do končnega cilja. Prelc je prebral tudi pismo 
podpore, ki so ga prejeli od podobne iniciativne skupine iz štepanjskega naselja v Ljubljani, 
kjer skuša Istrabenz s podobnim posegom graditi bencinski servis v naselju.
Udeleženci zbora KS so dodobra izkoristili prisotnost kandidatov za župana: Srečka Baričiča, 
Ivana Bizjaka, Janeza Juga, Vojka Mavra, Brede Pečan in Celestine Ražman ter jim zastavili 
številna vprašanja. Govora je bilo o referendumu in bencinski črpalki, o vodovodu, o bivših 
občinskih in danes državnih zemljiščih, o razvoju podeželja, o divjih odlagališčih, o prometu 
v Izoli, o delovnem času gostinskih lokalov ter o novem zdravstvenem domu. Kandidati so po 
svojih močeh skušali odgovoriti na vprašanja krajanov in si posredno pridobiti njihovo 
naklonjenost na bližnjih volitvah.

ZGODOVINA NE MORE ZASTARATI
Izolska organizacija ZZB NOB je slavnostno počastila Dan zmage, 9. maj, hkrati pa tudi 
50.obletnico priključitve Primorske, s prireditvijo v restavraciji SGTS. Številnemu občinstvu, 
med katerim so bili tudi kandidati za župana Breda Pečan, Celestina Ražman in Janez Jug, je 
govoril poslanec državnega zbora in predsednik ZLSD Borut Pahor, ki je poudaril, da v skladu 
z duhom upora proti okupatoiju tudi dandanes ne kaže popuščati neupravičenim zahtevam pri 
pogajanjih o vključevanju v Evropsko unijo.

OVFKKKI FOPIIM

kandidat Slovenskega foruma-Primorskega foruma za župana občine Izola:
• za ekonomsko, družbeno in duhovno polnovredno življenje občanov
• proti kraji družbene lastnine
• proti namernemu uničevanju izolskega gospodarstva

* • zato, da bomo vsi gospodarji svojega mesta, ne le tisti, ki bodo imeli denar
I
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27. APRIL, 1« MAJ, 9« MAJ
(JH) V petek, 25. aprila smo se borci udeležili sprejema, ki ga je v počastitev 
obletnice upora proti okupatoiju in ustanovitvi OF slovenskega naroda 
pripravil župan dr. Mario Gasparini Slavnostni govornik je bil predsednik 
občinskega sveta Davorin Adler, v kulturnem programu pa so sodelovali 
pevski zbor upokojencev ter recitatorji italijanske in slovenske osnovne šole. 
Popoldne smo se udeležili proslave v Kopru ter položili venec na 
komemoraciji v tržaški Rižarni, kamor je prišlo tudi precej izolskih borcev.
V torek 29. aprila, na dan ko je pred 25 leti ob zori osvoboditve Izole padel 
Mario Moro, pripadnik mornariškega odreda smo skupaj z delegacijo ANPI iz 
Milj pripravili krajšo komemoracijo in ob spomeniku pri Simonovem zalivu 
položili venec. Svoj venec je položila tudi delegacija ZLSD iz Izole.
Kot običajno smo se množično udeležili tudi prvomajskega praznovanja na 
Socerbu in z zanimanjem prisluhnili govornikom ter partizanski pesmi TPZ iz 
Trsta, ki nas je ponovno popeljala v pogumni čas boja za svobodo in narodni 
ponos. Nekakšen zaključek teh praznovanj pa je bila proslava dneva 
osvoboditve in dneva zmage nad fašizmom, ki je bila v Gostinskem šolskem 
centru. V prisotnosti velikega števila ljudi, gostov in tudi kandidatov za župana 
občine Izola je predsednik naše organizacije, tov. Maksimiljan Šiško, ki je 
opisal tiste zmagovite dni pred 52-timi leti. Primorski poslanec v državnem 
zboru, Borut Pahor pa je govoril o našem povezovanju v zahodno vojaško in 
ekonomsko skupnost ter poudaril pomen enakopravnosti v teh postopkih.
V kulturnem programu je nastopil dramski umetnik Polde Bibič, zapel pa je 
mešani pevski zbor upokojencev iz Izole. Proslava je bila hkrati uvod v vrsto 
proslav ob 50 letnici priključitve Primorske k Sloveniji, ki se bodo 
zaokrožile z veliko vseslovensko proslavo 14. septembra v Novi Gorici.

POMLADNIKI O JUTRIŠNJI IZOLI
V hotelu Marina je bila ob dnevu zmage okrogla miza na temo Izola jutri, ki 
sojo priredili izolski odbori strank SDS, SKD, SLS in Zelenih Slovenije. Kot 
gostje večera so se je udeležili državni sekretar za pomorstvo Aldo Babič, 
državni sekretar za ceste Žare Pregelj ter poslanec DZ Ivo Hvalica.
Posebno pozornost so posvetili 
vprašanju obalnega pasu kot 
javnega dobra ter obalni cesti in 
možnostim, da pride do njene 
izgradnje, tako, kot predvideva 
nacionalni program.
Žare Pregelj je povedal, da obalna 
cesta nekaj časa še ne bo aktualna, 
saj ima prednost odsek Črni kal - 
Dekani, ki naj bi bil dograjen do 
leta 2000. Odsek ceste Koper - Sečovlje namreč še nima finančnega kritja. 
Veliko pa bo seveda odvisno tudi od tega, kako se bomo dogovaijali v 
Slovenski Istri, saj so doslej naše prerekanje o variantah vedno dobro 
izkoristili v drugih regijah.
Ivo Hvalica je opisoval položaj v naši državi in v državnem zboru ter med 
drugim izjavil, da našega nekdanjega župana, kije zdaj poslanec v DZ, komaj 
pozna, saj se na sejah zbora še ni prijavil k besedi. Pričakuje pa, da bo, kot 
najstarejši primorski poslanec, kmalu sklical prvo sejo kluba primorskih 
poslancev, ki naj bi bila prav v Izoli.
Okrogle mize sta se udeležila tudi kandidata za župana Ivan Bizjak ter Janez 
Jug.

<SP
ZDRUŽENA USTA

SOCIALNIH DEMOKRATOV IZOLA

Naloge, ki čakajo novega župana, terjajo človeka z energijo, znanjem in sposobnostjo, 
strpnega človeka 5 smislom za skupno delo, odprtega do novih idej in ustvarjalnih ljudi.

Taka je Breda Pečan,

delovna mesta, razvoj obrti, kmetijstva, ribištva 
promet, parkiranje 
šole, vrtci, šport, kultura 
infrastruktura in razvoj na podeželju 
stanovanja, mladina 
starejši občani 
zdravstveni dom 
vodovod, kanalizacija, odpadki 
dolgoročni razvojni cilji

skupne potrebe + skupni cilji + skupni napori 
= skupaj bomo naredili lažje in več

Če hočete dobro županjo, pridite v nedeljo na volitve in ji dajte svoj glas.
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Zaradi izjemnega števila pisem smo prisiljeni rubriki 
nameniti dodatno stran. Želimo prijetno branje.

MED ALEŠEM BOHINCEM IN 
GOSPODOM A. P.

Čeprav je gospod Bohinec po izobrazbi 
matematični tehnolog ni izračunal števila volivcev, 
ki so mu dali glas, ampak je samo navedel dejstva, 
da je za njega, oziroma za listo na kateri je 
kandidiral, glasovalo 17,35 % od 1780 volilnih 
upravičencev.
Z znanjem matematike, ki ga je pridobili v osnovni 
šoli, si lahko vsak izračuna, daje za njega glasovalo 
skoraj 309 ljudi. To pa je skoraj trikrat toliko 
krajanov, kot je gospod A.P. dobil podpisov proti 
benzinskemu servisu. Obstaja pa še drugi način, 
kako pridemo do števila glasov za gospoda 
Bohinca.
Pri drugi metodi nam ni potrebno znanje 
matematike niti statistike. Pogledamo v dokumente 
iz leta 94 in preberemo, da je za omenjeno listo 
glasovalo 153 krajanov. V dokumentih lahko 
preberemo, da sta bili na listi poleg Gospoda 
Bohinca še dve osebi. Ker ni mogoče ugotoviti 
koliko glasov je bilo namenjenih posamezniku, 
lahko le predvidevamo, da so vsi trije »enako 
dobri« in je vsak dobil 53 glasov. Bralci z dobrim 
spominom se verjetno spominjajo, da smo na 
volitvah za Občinski svet glasovali za listo, 
kandidatu s te liste, kateremu smo še posebej 
zaupali pa smo dali še preferenčni glas. Gospod 
Bohinec je dobil 3 take glasove. Po temu lahko 
sklepam, da so gospoda Bohinca na volitvah volili 
najmanj 3 in največ 153 ljudi verjetno pa okoli 50. 
Na koncu lahko ugotovim, da imamo 114 podpisov 
proti servisu in neko število krajanov, ki so na 
volitvah podprli gospoda Bohinca. Ta dva podatka 
pa med seboj nista primerljiva še posebej zato ne, 
ker je gospod svetnik bil izvoljen predenje glasoval 
za omenjeni sklep. Ko bo omenjeni gospod svetnik 
zbral več kot 114 podpisov krajanov v podporo 
benzinskemu servisu, takrat naj svoje glasovanje 
opravičuje z zastopanjem volivcev.
K pisanju pisma me je spodbudilo dejstvo, da naši 
politiki veliko pišejo, govorijo a ne dajo odgovora 
na vprašanje, ki jim ga zastavimo. Gospod 
Bohinec je za odgovor gospodu A.P. porabil 
četrtino mandračeve strani a ni niti približno 
odgovoril na konkretno vprašanje. Nam občanom 
ni potrebno naštevati členov zakonov , odlokov in 
poslovnikov po katerih delujete, ne potrebujemo 
filozofije in matematike kdo koga podpira in komu 
so kratene človekove pravice, ne potrebujemo 
razlage, da nekateri naši argumenti niso najboljši. V 
tem konkretnem primeru bi odgovor lahko napisali 
v enem stavku. Začel bi se takole: Z novim 
benzinskim servisom bo Občina Izola in s tem tudi 
občani Jagodja dobila naslednje ugodnosti:...
Vse bi lahko še okrepil z vašimi argumenti. Občani 
bi vaše argumente ZA primerjali s tistimi PROTI in 
bi se sami odločili komu zaupati. Ker pa Vi v 
odgovoru niti ne omenjate zakaj naj bi bil nov servis 
koristen lahko verjamemo tistemu, ki govori proti 
njemu.
Na koncu naj povem, da ne stanujem v bližini 
servisa in me problematika neposredno ne zadeva. 
Jezi me samo način, kako nam naši izvoljeni 
odgovaijajo. Jezi me tudi to, da pisma ki jih 
namenjajo posamezniku objavljajo v časopisu. Ne 
zavedajo se, da s tem ko nekoga javno blatijo in 
ponižujejo kazijo tudi svoj ugled. Zaradi tega pismo 
ni namenjeno le gospodu Bohincu, ki ga osebno ne 
poznam in tudi ne vem kaj vse je dobrega naredil za 
Izolo. Namenjeno je vsem izbranim in tudi tistim, 
ki še niso izbrani a se nam že smejejo iz plakatov po 
izolskih ulicah.

Lep pozdrav 
A. G. (naslov v uredništvu)

ZNAKI OBOLENJA
Gospod Goljevšček ni mogel zbrati boljšega 
naslova kot zgornjega, ko je uperil svojo bolno ost 
v mene oziroma proti meni. Najprej je napadel 
frizerke in delavce, sedaj mu je napoti tudi 
preprosta branjevka.
Že v prvem odstavku je povedal, da so volivci na 
volitvah gospodarji. Ta kruta resnica se potrjuje na 
5. strani istega Mandrača, kjer je slika zelenega 
Goljevščka, ob njej pa pripis 181 glasov, ki jih je 
dobil na volitvah za DZ 1996 leta.
V drugem odstavku pa trdi, da Izola ni bila nikoli 
krepkega zdravja. Če je tako gre zasluga prav 
takim modrijanom kot je Goljevšček. Bolj 
pametno bi bilo, če bi ga skrbelo njegovo zdravje, 
kajti vsi izvidi, ki jih trosi po časopisih kažejo, da s 
tem nekaj ni v redu.
Govori o politični klofuti, te si zasluži na vsakem 
koraku. Omenjeni rezultat na zadnjih volitvah pa 
jasno pove, kakšna je njegova priljubljenost v 
Izoli. Tudi to, kar vsak dan počenja priča o njegovi 
trditvi: "To zadevo bi vsak kmet bolje vodil". Ne 
bolje, tudi mnogo bolje kot on.
Gospod Goljevšček, modrec vseh časov, saj ne 
veste niti tega, kje hodite in kje živite. Ve kar se si 
ustvarili je na tleh slovenske Istre in ne na Obali.

Govoričenje, da sem jaz žrtev velikih igric, ne 
vem koga? To je res na meji zdravega razuma in 
okusa. V kakšni navezi je g. Maver z menoj, ko ga 
sploh ne poznam in nikoli nisem govorila z njim. 
Govorite tudi o grehih a mislim, da boste svoje le 
težko oprali. V peklu bo ogenj ugasnil preden 
boste spokoril svojo dušo.
Kj je bil Tomažinčič in kaj je, naj vas ne skrbi, 
bolje bi bilo, če bi vas skrbelo kaj ste bili in kaj ste. 
Da dobro pljuvate po preteklosti, tudi svoji, vemo 
vsi v Izoli, razen vas.
Kar se tiče plesa jaz zelo dobro obiram korake in 
plešem po svoji volji, brez da mi muzicira kakšen 
"trubilant" kot vi. Tisto o sanjah in kaj kdo sanja 
pa pustite za tisti čas, ko boste stopili na realna tla 
in se prebudili iz večnih sanj. Takrat vam bodo 
morda ljudje le kaj verjeli.
Vi in še nekaj podobnih ste Izolo spremenili v 
navaden pljuvalnik v katerega pljujete vsak dan. 
Ne bom vam dovolila, da pljujete tudi po meni! 
Vse kar sem zgradila je plod mojega trdega dela in 
razmišljanja. Ničesar nisem zgradila s partijskim 
kreditom.
Vprašajte sebe, če je tudi pri vas tako.

Celestina Ražman

Spoštovani gospod Frantar V.!

Z Vašim pisanjem v prejšnji številki Mandrača ste 
ponovno pokazali na staro modrost, da človeka 
najlažje spoznamo po njegovih obsodbah drugih, 
toda kljub temu se iskreno zahvaljujem za Vaš 
članek, saj ste mi omogočili, da Vam bom kljub 
temu, da sicer poslancem po nobenem veljavnem 
zakonu ne bi bilo treba, zdaj povedal resnico o 
svojem delovanju v Državnem zboru:
Izolanke in Izolani, tisti ki so to hoteli, so mojemu 
delovanju lahko sledili preko sredstev javnega 
obveščanja, kolikor so ta o mojem delu poročala, 
kajti stranka, ki sem jo zastopal, "velika" in 
"mogočna" stranka, je moje javno nastopanje in 
pojavljanje v medijih načrtno zavirala. Izločala pa 
meje tudi iz dela v parlamentu. Tudi zato sem pred 
časom to stranko zapustil. Toliko o tem.
Zelo rad pa Vam, spoštovani sogovornik, naštejem 
nekaj svojih "poslanskih dejanj":
1. Sem soavtor amandmaja, po katerem smo v tem 
obdobju vključili v nacionalni program izgradnjo 
avtoceste do Kopra in hitre obalne ceste.
2. Sem soavtor Zakona o morskem ribištvu, ki pa, 
žal, po zaslugi političnega miljeja, ki mu pripradate 
tudi Vi, v parlamentu ni bil sprejet.
3. Prizadeval sem si (in uspelo je!) rešiti Splošno 
plovbo Piran in s tem Koprsko banko. Glede na to, 
da ste se pohvalili s svojo pametjo, nedvomno 
razumete tudi Vi, spoštovani sogovornik, da je bil 
tako preprečen propad (stečaj) gospodarstva

FS!
V Anhovem je Salonit dolga leta proizvajal izdelke 
iz azbesta. Ni bilo »resnih« argumentov da bi 
program opustili. Sedaj so proizvodnjo ukinili, saj 
so dobili »argumente« . Številni umrli in bolniki s 
pljučnim rakom ter njihovi bližnji si s temi 
»argumenti« sedaj lahko obrišejo .... Ne bi želel, da 
bi čas pokazal, da so vseeno obstajali tudi 
argumenti proti graditvi servisa. V našem primeru 
bi se v starih dokumentih našla imena in priimki 
ljudi, ki so dvignili roko ZA gradnjo.
Kot gospod svetnik ugotavlja v svojem pismu v 
Izoli ne moremo ukiniti letalskega prometa in tudi 
ne vesoljnega programa. Lahko pa preprečimo 
graditev benzinskega servisa.

Slovenske Istre. Neposredno prizadeti namreč to 
razumejo in čutijo in mi svojo hvaležnost tudi 
izkazujejo.
4. Bil sem tvorno vpet v nastajanje Pomorskega 
zakonika in vključitev obalnega pasu v morsko 
javno dobro.
5. Vložil sem Zakon o prostih carinskih in prostih 
conah (off shorih). Ali razumete in se lahko 
strinjate, da bi Slovenija, če bi bil ta zakon sprejet 
in izvajan, imela "adute v rokah" pri pogajanjih za 
vstop v Evropsko unijo?
6. Brez lažne skromnosti: bil sem med 
zaslužnej širni, da je Loterija Slovenije ostala v 
večinski lasti invalidskih organizacij.
7. Posebno ponosen sem, da sem s svojim 
amandmajem uspel v parlamentu doseči, da so 
članom narodno-revolucioname organizacije 
TIGR priznali status "vojnega veterana".
8. Z amandmajem sem dosegel, da smo Upravo za 
pomorstvo prenesli iz Ljubljane v Koper, 
Slovenski krščanski demokrati pa so s 
protiamandmajem ta poskus hoteli dvakrat 
preprečiti.
Opravičujem se Vam, ker sem moral tudi to 
povedati, a kadar iščeš resnico, jo moraš znati tudi 
prenesti in za Vas, spoštovani gospod sogovornik, 
o tem, da boste znali resnico dostojno prenesti, ne 
dvomim!
Še kaj iz svojega delovanja bi lahko naštel, a bodi 
tokrat dovolj!
Bralci bodo znali presoditi, ali so bili o gornjem 
dovolj informirani kot tudi o kvaliteti mojega dela. 
Dolžan sem še pojasnilo glede enojezičnih nalepk 
Slovenskega foruma-Primorskega foruma 
"vsevprek po Izoli". Kot stranka smo se za dejanje 
javno opravičili in pojasnili, da smo pripravljeni 
nositi posledice, vendar smo še vedno močno 
zaskrbljeni nad občinsko upravo in še kom iz 
ozadja, ki je želel v ta politični spopad pri 
nadomestnih volitvah za župana v občini vplesti 
tudi policijo. Upam, da ste v resnici "demokrat", za 
kar se proglašate, spoštovani sogovornik, zato se 
čudim, da Vas bolj kot omenjeno skrbijo slovenske 
nalepke.
Ob koncu: ali ni resnica edina stvar, ki se ne da 
olepšati?
Spoštljiv pozdrav!

mag. Janez Jug
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MOJI GLASOVI NAJ GREDO BREDI
Pred časom sem v Mandraču prebral rezultate javnomnenjske ankete, v 
kateri je 8 % anketirancev izjavilo, da bi na volitvah za župana dalo glas 
meni, Marinu Domiu. V tem času je seveda že vsem znano, da na volitvah 
ne kandidiram, seveda pa me še kako zanima, kdo bo naš župan ali 
županja. Zato sem sklenil, da tudi javno povem svojo opredelitev. Moj glas 
bo šel Bredi Pečan. Dobro jo poznam in vem, da ima obilo znanja, je 
sposobna in ima na zalogi dovolj strpnosti in volje za sodelovanje z vsemi, 
ki želijo kaj storiti za Izolo. Če kdo, bo ona znala povezati vse interese in 
vse ljudi za skupne IZOLSKE cilje.
Vsem, ki ste imeli dober namen, glasovati na volitvah zame, se iskreno 
zahvaljujem, predlagam pa vam in tudi vsem drugim, da svoj glas date 
Bredi Pečan. Zagotavljam vam, da bo dobra županja in da bo za Izolo 
naredila največ, kar se da.

Prisrčno vas pozdravljam, 
Marino Domio

JURIŠNIKI NAPREJ
G. L.G., o kako smo ubogi, ker nas vsi napadajo, prav smilite se mi. G. L.G. 
pustite tudi ostalim lastno pravico do mnenj in pisanja, kot imate tudi Vi 
vso pravico misliti in pisati tako kot je po vašem mnenju prav. Ali niste 
mogoče pomislili, da imajo tudi drugačemisleči pravico pisati, in izražati 
svoja mnenja ? Ali ste pogledali na koledar katero leto se piše ? Časov, ko je 
bilo vse na pravi liniji na vašo žalost ni več, predvsem pa upam, da se ne 
bodo več vrnili. Upam, da bo Mandrač ostal takšen kot je, predvsem glasilo 
vseh Izolanov. Ob tej priliki čestitam g. Mefu za pokončno držo, saj je 
Mandrač mnogo naredil za demokracijo v Izoli in upam, da bo tako tudi v 
bodoče. Glede "Jurišnikov", čeprav je bil ta izraz uporabljen zaničevalno 
(tako sem ga sam razumel, kakor tudi večina na zboru krajanov Jagodja), 
smatram, da so v času iz katerih ta izraz poznamo (NOB ) bili 
najpogumnejši ljudje. Počaščen sem, da ste nas tako imenovali. Pisanje v 
Mandraču dokazuje, da je v Izoli vedno več jurišnikov, ki si upajo na glas 
povedati, kaj si mislijo. Glede na dogodke ob zboru krajanov Jagodja - 
Dobrava, kjer naj bi bilo največ jurišnikov, je nekdo telefonsko obveščal 
krajane, da naj bi zbor krajanov odpadel. To predvsem dokazuje, da je 
nekoga v Izoli postalo strah. Torej jurišniki pogum!! G. L.G. prosim, ker ste 
tako dobro obveščeni, da mi naredite spisek vseh jurišnikov v Izoli, saj bi 
tako lahko oblikovali novo zvezo za boljšo Izolo.
Hvala.

Jurišniki naprej!!
Alojz Padar, Izola 1

NEKATERIM GRE ZA NOHTE !
Spoštovani g. Lucio Gobbo! Nisem imel namena odgovoriti na vaš članek v 
mandraču št. 207 in nadaljevanju v št. 213, vendar zaradi pravljic, kako je 
včasih bilo, pa danes ni več, čeprav ste še vedno na oblasti, pač moram. K 
temu me je spodbudila fotografija v Primorskih novicah, kjer je jasno 
videti, da vam gre za nohte. Le kaj so eminentni člani ZLSD imeli v mislih, 
da bi vas ohranili še naprej na oblasti? Saj gre za oblast in ne za dobro 
Izolanov, mar ne g. Gobbo 7
Pri tem ,ko nekaterim Izolanom očitate njihovo imetje, ki so si ga prislužili 
v potu lastnega obraza in z žulji na rokah, pozabljate, da ti Izoiani niso 
krivi za to v kakšni Izoli živijo! Vaša stranka , oziroma njena predhodnica 
(avantgarda) je bila na oblasti celotno obdobje po vojni. Vendar to ne 
pomeni, da ste vi zaslužni za to da ima Izola vrtec, šolo, zdravstveni dom 
itd. Vse to se je zgradilo sprva udarniško (šola), nato s samoprispevki in 
sedaj z davki vseh IZOLANOV in ne samo vas, ki ste bili na oblasti. 
Vprašam pa vas, kje je ostal denar za novo šolo, nov zdravstveni dom, ko so 
se zbirala sredstva s samoprispevkom. Pirančani in Koprčani so vse to 
dobili, Izoiani pa ne. Pa ste bili na oblasti! ! Dovolj mi je vašega 
sprenevedanja, da je za vse tegobe v Izoli kriva dvoletna vladavina 
Demosa. Ne imejte Izolanov za neumne, ker si tega resnično ne zaslužijo. V 
tem trenutku si zaslužijo predvsem spremembo na boljše z ljudmi, ki bi se 
potegnili za interese Izole.

Lep pozdrav.

P.S. Glede vaše omembe mojega priimka vas prosim, da v bodoče navedete 
tudi ime, saj nisem edini Izolan s tem priimkom. Če vas ni bilo zraven pri 
fotografiranju, ste pač dobili napačno informacijo s strani prisotnih. 
Nekateri s fotografije so pripeljali otroke - veslače in nato odšli v Zagreb na 
regato.

Bojan Zadel

Gobbo prodaja neužitne gobe
Te gobe so nabuhle, pod kapo skrivajo rdečo barvo, da jo vidiš samo s 
pogledom od spodaj in zaudarjajo po plesnobi, po starosti. Čuti se, da 
rastejo iz zemlje polne težkih kovin, predvsem svinca iz tistih svinčenih 
časov. Zemljo, iz tega vrta, mnogi dobro poznamo.
Tako čutim, ko prebiram pisanje g.Gobbota v Mandraču (8.5.97). O meni 
spet govori, da pišem neresnice in polresnice. Nič pa ne pove, katere so te 
tako sumljive slvari. Obsodi tako, da se obsojeni ne more braniti. S

takšnimi metodami je Stalin (Bog mu grehe odpusti) zapiral državljane: 
rekel je "Ti si izdajalec domovine" in konec. Uporabil bom Gobbovo 
besedo: OGABNO.
Gobbo še piše, da sem nenevaren, ker da so moji članki prenizkega 
kulturnega nivoja in da me zato nihče več ne bere. Bilo bi kar dovolj ze 
samo s tem, da me Gobbo prebira, pa naj že kakorkoli razume moja 
besedila. Toda iz raznovrstnih odzivov vem, da mnogi radi preberejo, kar 
napišem, ne samo zaradi tega, ker pišem v svojem slogu, ampak predvsem 
zaradi resnice, ki sem ji zavezan.
Gobbo celo dokazuje mojo dvoličnost s tem, ker sem objavil fotografijo iz 
akcije čiščenja obale. To fotografijo sem prvič videl v Mandraču in osebo, ki 
je to sliko napravila poznam manj, kot jo pozna on. Da, enkrat sem napisal 
nekaj o "trumi frizerlc in navadnih delavcev". (Gospa Neda Antončič je na 
tisto pisanje protestirala, a ji še nisem utegnil odgovoriti). Gobbo dodaja 
tistim mojim besedam še svoje, da bi tako vse skupaj pridobilo zven, ki ga 
on želi. In tako izkrivlja resnico (Nikoli nisem rekel, da so navadni delavci 
sposobni reagirati le, če jih kdo podkupi.). Metoda dovažanja "delegatov"

............. slana seje, da bi se izglasovalo zaželeno, kot se je zgodilo pri Veslaškem klubu, 
je stara metoda. Pri tem nima nič opraviti vprašanje socialnega statusa teh 
statistov. Osebno sem takšen "uvoz" doživel pri Evgeniju Komljancu, ko je 
nasilno prevzemal oblast v DS Izole (sedaj pa je skupaj v vladajoči koaliciji 
z g.Gobbotom!).
Posebno poglavje je Gobbova trditev o sistematičnem blatenju ZLSD in 
Brede Pečan v predvolilni kampanji. Gobbo tukaj ločuje osnovano in 
neosnovano blatenje. Prav bi bilo, da bi povedal, kdaj so bili ti osnovano 
blateni. A ne pove niti, kdaj so bili blateni neosnovano. To spada v isti koš, 
kot zgornje "neresnice in polresnice". Mislim, da ne bo nihče podvomil, da 
Gobbo tukaj sam blati sebe, ZLSD in Pečanovo.
ZLSD pa bi predlagal, da se doma zmenijo, kdo je go.Pečanovo kandidiral. 
Sama trdi, da je "nadstrankarska", Gobbo trdi, da jo je kandidirala 
predvsem skupina 50 občanov (takšnih skupin bi stranke pomladi, če bi se 
hotele sprenevedati, organizirale vsaj 5!), ZLSD omenja na koncu, on pa 
kot predsednik te stranke opravlja nalogo, da hodi zanjo v žerjavico.
To je dvojna morala, ki se je enkrat imenovala samoupravni socializem.

Frane Goljevšček

ZGODBA O DELAMARISU II.
V 210. številki Mandrača je bil objavljen sestavek avtorja, ki napačno 
prikazuje razmere v Delamaris-u. Ker se avtor ni upal podpisati s polnim 
imenom in priimkom, njegov namen očitno ni Dil prikazati dejansko 
stanje, temveč diskreditirati mene osebno, zato se čutim prizadetega in 
izzvanega, da podam nekatera pojasnila.
Glede zgodbe o uspehu v Delamarisu, mi je bilo očitano, da je ves uspeh 
sanacije narejen na račun delavcev. Ko sem 1. junija 95 prevzel vodenje 
Halding Delamaris-a in s tem tudi proizvodnjo ribjih konzerv, je bil sistem 
praktično pred stečajem. Holding je bil plačilno nesposoben, grozile so 
blokade čiro računa, ka
mo;
mei
sistema, bi vsi delavci ostali praktično brez zaposlitve. Za popolno sliko 
takratne situacije povedo poslovni rezultati preteklih let: 92 leta -171 mio. 
izgube, 93 leta 72 mio izgube, 94 leta 120 mio izgube in 95 leta 15 mio

pred likvidacijo prejelo še za 71 mio sit nepovratnega denarja od drčave. 
Izračunajte kolikšna je bila izguba leta 92.
Najprej sem pripravil sanacijski program, ki sta ga potrdila takratni 
delavski svet in sindikat. Med drugim je zajemal reorganizacijo poslovanja, 
zamanjavo vodstva ter vključitev ministrstva za kmetijstvo s pridobitvijo 
stimulacije za izvoz sardin v ribjih kanzervah. Žal smo morali stimulacijo 
pridobiti popolnoma sami in čal pri tem ni bilo nikakršne pomoči s strani 
tedanjaga poslanca Drčavnega zbora in člana Odbora za gospodarstvo pri 
drčavnem zboru g. Janaza Juga.
K stanju, v katerem se je leta 95 znašel del Delamarisa, je veliko pripomogel 
vodilni in vodstveni kader, ki je skrbel predvsem za drugo, kot za koristi 
kolektiva. Lep primer sta tudi podjetji iz Izole, v katerih so zaposleni ali pa 
so v lastništvu bivših vodilnih Delamarisa, zoper katere smo vloali 
pritočbo zaradi nelojalne konkurence distribuiranja hrvaških konzerv v 
Sloveniji ter jih bomo točili zaradi dejanj, ki so jih opravljali potem, ko so 
odšli iz Delamaris-a in so v nasprotju s pozitivno zakonadajo in so 
naperjena proti Delamaris-u. Trčna inšpekcija je na našo pritočbo vločila 
zoper njih ovadbo pri Okročnem drčavnem točilstvu zaradi kršitev 93. 
člena zakona o varstvu konkurence, Vsekakor takšna dejanja bolj 
prispevajo k ohranjanju delovnih mest na Hrvaškem, kot pri nas v 
Delamaris-u.
Dejansko je res, da imajo delavci na pogoje dela sorazmerno nizke plače, ki 
pa so posledica predvsem in samo plačevanja obveznosti iz preteklosti 
(Delamaris še danes odplačuje kredit iz. leta 90).
Mogoče sem bil preveč direkten. Vendar glede na to,da sem bil izzvan in da 
nekateri spet izrabljajo delavce za nabiranje političnih točk, sem 
pravzaprav moral odgovoriti. Delavci so za nastalo situaci o najmanj krivi 
in izrabljati jih za politične namene js nizkotno in podlo, če bi jim v 
preteklem letu lahko namenilili vsaj polovico tistega, ker smo morali 
namenili za poplačilo dolgov, ki so jih porajale napačne odločitve, 
zgrešene nalocbe, bi lahko poleg tistega kar so, lahko prejeli še i
- tri plače.

: najmanj dve

Vojko Maver
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ROKOMET
Polfinale starejših deklic
V soboto 10.5.79 je bil v Izoli 
polfinalni turnir za starejše 
deklice. Pomerile so se ekipe 
Robit Olimpije , Mlinotesta,
Škofje Loke, Kočevja in Izole.
Izolanke, ki so premočno 
zmagale v predtekmovanju 
so tokrat v preveliki želji, da 
premagajo večne rivale iz 
Ljubljane popolnoma
odpovedale. Že na prvi 
tekmi, ko so igrale z ekipo 
Mlinotesta se je videlo da 
Izolanke niso "ta prave". Z 
Ajdovkami , ki so jih v ligi 
gladko premagovale za 15 in 
več so imele v začetku kar 
precej težav a na koncu le 
zmagale z rezultatom 27:20.
V drugi tekmi je ekipa Robit 
Olimpije gladko brez težav 
premagala Škofjeločanke z 
rezultatom 22:12.
Tretja tekma je bila med 
ekipo Kočevja in Mlinotesta.
Kočevke so zmagale z 
rezultatom 26:15.
V četrti tekmi so Izolanke 
igrale proti Ljubljančankam.
Izolska dekleta so tokrat 
zaigrale slabo in hitre igralke 
Robit Olimpije so zasluženo 
visoko zmagale z rezultatom 
17:29. V zadnji tekmi so se 
pomerili ekipi Kočevja in 
Škofje Loke. V najbolj 
izenačenem dvoboju so z 
golom v zadnji sekundi Kočevke 
zmagale z rezultatom 15:14.
Kljub razočaranju, po porazu z 
Olimpijo, pa imajo Izolanke na 
drugem polfinalnem turnirju, ki bo v 
nedeljo 18.5 v Ljubljani še možnost, 
da se uvrstijo na drugo mesto, ki še 
pelje v tako željeni finale.
Za boljši rezultat pa bo potrebno 
zaigrati bolje predvsem bolj 
pogumno.

Starejši dečki Delmarja četrti v državi
Pretekli vikend so na finalu državnega 
prvenstva za starejše dečke v Laškem 
nastopili tudi starejši dečki Delmarja. 
Po zelo uspešni sezoni, v kateri so si 
varovanci trenerja Fredija 
Radojkoviča priigrali nastop v finalu, 
na zaključnem turnirju niso bili 
najbolj uspešni.
Izolani so najprej nastopili proti 
Preventu iz Slovenj Gradca. Izolani so 
se precej časa dobro držali, nato pa 
popustili in izgubili 11:18. V tekmi za 
tretje mesto so nato izgubili še proti 
Inlesu iz iz Ribnice z 8:16 in tako na 
koncu osvojili končno četrto mesto v

NAMIZNI TENIS
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VETER V LASEH ■
S ŠPORTOM PROTI DROGI

Rahotinova dvakrat bronasta

V soboto in nedeljo je v 
Ljubljani 6. državno 
prvenstvo za mladince-ke 
posamezno, dvojice in 
mešane dvojice.
Kristina Rahotin je osvojila
3.-4. mesto v igri dvojic 
skupaj s Sivičevo iz Vrtojbe. 
Kristina je osvojila tretje 
mesto tudi v mešeni dvojici 
skupaj z Bojaničem iz škofij.
V posameznem delu 
prvenstva se Rahotina 
uvrstila med osem najboljših 
v državi.
Od boljših rezultatov velja 
omeniti še uvrstitev Iztoka 
jermana v igri dvojic med 
prvih osem skupaj z 
Bojaničem ter uvrstitev 
Jermana na glavni turnir 
posamezno - med 32 
najboljših, ob čemer je 
potrebno povedati, da je 
Iztok Jerman še pionir. 
Ostalim Izolanom se ni 
uspelo uvrstiti na glavni del 
turnirja, prav vsi pa so tokrat 
igrali pod pričakovanji, razen 
Jermana.

VETER V LASEH

državi, kar je vseeno dober rezultat, 
predvsem ob upoštevanju dejstva, da 
je bila izolska ekipa najmljaša na 
turnirju in bo torej imela priložnost 
tudi drugo leto.
V najboljšo sedmerko finalnega 
turnirja v dvorani Tri Lilije v Laškem 
je bi izbran tudi Grlica iz izolske 
ekipe.

Uspešno pa so nastopili mlajši dečki 
na polfinalnem turnirju v Sežani.
Za napredovanje potrebni točki so si 
zagotovili že na prvi tekmi proti 
Inlesu, ko so zmagali s 12:11 za zmago 
pa je najbolj zaslužen vratar Šali ji, ki 
je v zadnji minuti sedemmetrovko. V 
drugi tekmi so dobili priložnost vsi 
igralci in izgubili prvo tekmo na 
polfinalnih turnirjih. Premagal jih je 
domači Mitol z rezultatom 14:21. 
Vseeno pa so Izolani zasluženo 
napredovali v finale.
V Sežani sta bila poleg Salija še 
Šiškovič in Pucer s po sedmimi 
zadetki.

V okviru športnih aktivnosti 
v tednu mladih so v Centru za šport 
pripravili naslednji program:

Torek, 20. maj
Rolkarski poligon - spretnostna vožnja 
na odseku ceste med Jagodjem in 
Livadami. Od 16.00 do 18.00.
Sreda 21. maj
Odbojkarski turnir mešanih ekip - 
učenk in učencev osnovnih šol v 
večnamenski dvorani v Livadah, 
pričetek ob 14.00. Kategorije: učenci 
in učenke 5.,6.,7.7 in 8. razredov. 
Petek, 23.maj
Turnir v malem nogometu za učence 
osnovnih šol v večnamenski 
telovadnici v Livadah. Pričetek ob 
14.00. Kategorije: učenci 5., 6., 7. in 
osmih razredov.
Sobota 24. maj
Rokometni turnir deklice in dečki v 
Športni dvorani v Kraški 1 s pričetkom 
ob 9.00

Vsa tekmovanja in prireditve so 
vključene v akcijo "Veter v laseh" - s 

Elvis Štader športom proti drogi.
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ODBOJKA
Reprezentanca v Izoli
V soboto prihaja v goste k OK Simonov zaliv slovenska 
odbojkarska reprezentanca. V Izoli bo na pripravah do vključno 
ponedeljka. V soboto si jo boste lahko dopoldne ogledali na 
treningu v športni dvorani v Kraški ulici med 10.30 in 12.30, 
popoldne in naslednja dneva pa bodo reprezentanti vadili v 
telovadnici v Livadah. V kolikor se bodo zbrali izolski odbojkarji 
v zadostnem številu, bodo povsej verjetnosti odigrali tudi 
trening tekmo z reprezentanco.
Sicer pa so v izolskem klubu na razpotju med profesinolanim 
igranjem v prvi ligi in amaterskim nastopanjem v nižjih ligah. 
Tekmovalni sistem v prvi ligi se je namreč spremenil.
Tako zdaj ne bo več dveh prvih lig. Najboljšim l.A ligašem se 
bodo pridružila neposredno prva dva uvrščena kluba iz lanske 1. 
B lige , tretji in četrti klub, pa se bosta pomerila v kvalifikacijah. 
Izolani, ki so prvenstvo zaključili na tretjem mestu in bi torej 
nastopili v kvalifikacijah, se zaenkrat še niso odločili kako 
naprej.
Kot pa vse kaže se nastopanju v prvi ligi niso odpovedali, saj so 
že navezali stike z nekaterimi igralci, la bi lahko okrepili vrste 
Simonovega zaliva. V Izoli pa je bil na "preizkušnji" tudi nov 
podaj ač, vendar o kakšnih dogovorih zaekrat še ni nobenih 
informacij.
V prid nastopanju v prvi ligi, seveda bo prej treba uspešno skozi 
kvalifikacije, govori tudi dejstvo, da se iz odbojkarskega kluba 
sponzor Hoteli Simonov zaliv še ne namerava umakniti.

NOGOMET
Tabor: Avtoplus Korte 2:0 (1:0)
Kortežani še naprej nadaljujejo s porazi, ki jih vedno bolj 
oddaljujejo od sredine lestvice.
Tokrat so morali priznati premoč sežanskega Tabora, ki jih je 
premagal z dvemi zadetki. Kortežani so se sicer dobro upirali in 
imeli tudi nekaj lepih priložnosti, a jih je izdala neučinkovitost. 
V Kortah pa kljub zadnjim porazom še ne razmišljajo o 
naj slabšem in so se vedno prepričani, da jim bo cilj - obstanek v 
ligi le uspelo doseči.
Vse izolske lige 
MNZ Koper, ml. dečki 
Korte: Izola 0:2 
st. dečki
Izola : II Bistrica 1:1
kadeti
Izola: Koper 3:1 
prim. mlad. liga 
Jadran D : Izola 2:4

VESLANJE
IZOLSKE ZMAGE PRI MLAJŠIH MLADINCIH
V Piranu ob praznovanju stodeset let veslnja pripravili regato, ki 
se jo je udeležilo nad dvesto predvsem mladih veslačev. Med 
trinajstimi klubi iz Slovenije, Hrvaške in Italije sta si ekipno 
zmago razdelila puljska Istra in tržiški Timavo. Zelo dobro pa so 
veslali tudi v Izolani, saj so zmagali v konkurenci mlajših 
mladincev. Žal so zaradi nastopa manjkali najboljši slovenski 
mladinci kar je nekoliko okrnilo kakovost regate.
Pri deklicah je v enojcu Rehar eva zmagala v svoji skupini, pri 
ml. mladinkah je v enojcu zmagala Klariceva, Kreševičeva je bila 
druga, skupaj pa sta zmagali v dvojnem dvojcu.
Pri dečkih je v svoji skupini zmagal Lonzarič v enojcu, Žolgar je 
bil v enojcu v svoji skupini drugi pri ml. mladincih, Erik Krajcar 
pa v isti disciplini in v isti kategoriji drugi.

Dobri nastopi v Muenchnu...
V Munchnu je potekala veslaška regata za mladince. V izredno 
ostri konkurenci vseh evropskih držav so nastopili tudi najboljši 
izolski mladinci in dosegli kar dobre rezultate.
Najboljšo uvrstitev je dosegel kombiniran koprsko izolski 
četverec v postavi Novak, Pavšič, Sulčič (vsi Nautilus) in Volčič 
(Argo), ki je zasedel drugo mesto.__________________________

POGLED S STRANI
Piše: Žare

VEST TEDNA: Alvaro 
Načinovič, krožni 
napadalec Hrvaške 
reprezentance in 
Pivovarne Laško v 
IZOLI!

Življenje pod 
tribunami počasi 

PH dobiva počitniško 
' sliko. Igralci in igralke 

sicer trenirajo, vendar 
bolj tako... za osebno

rabo. Tudi minuli turnir mladinskih reprezentanc Švice,
Slovenije in Delmarja je to potrdil. Pokal ob začetku 
praznovanja 40 - letnice igranja rokometa so osvojili igralci 
starejše mladinske reprezentance.
Od tistih poklicanih, ki naj bi skrbeli in evidentirali možne 
kandidate za članske ekipe je bil prisoten le pomožni trener 
Celjanov. Ni bilo opaziti, da bi si kaj zapisoval, toda izkušenim 
očem nič ne uide.
Vsekakor bo več prisotnih v soboto, v Ljubljani, kjer naj bi 
Rokometna zveza Slovenije organizirala dan slovenskega 
rokometa. Po zgledu košarkarjev naj bi se srečala cela vrsta 
reprezentanc, od najmlajših pa do srečanja med reprezentanco 
selekcijo tujcev po izboru bralcev nekaterih športnih časopisov. 
Verjetno bomo Izolani tudi prispevali k temu, nekateri bi si to 
vsekakor zaslužili, toda, žal, okusi so različni. Začel sem z 
vestjo tedna, ki je sicer zelo lepa, vendar pa bo Alvaro 
Načinovič v Izoli samo na obisku pri sorodnikih. Žal.
No, končal bom tudi z vestjo tedna, tokrat žal resnično: Ženski 
rokometni klub je pred dokončnim razsulom. Uprava kljub vsem 
osvojenim prvenstvom v mlajših kategorijah ne najde izhoda. 
ALI ]E V IZOLI SPLOH KDO PRI PR AVL] EN POMAGATI ?!

V Finale se je uvrstil še izolski četverec s krmarjem, ki se je uvrstil 
na osmo mesto. Veslali Hrvat Danijel, Igor Žolgar, Božič Boštjan, 
Silvo Levac, krmar Tomi Davidovic.
V finale se je še uvrstil tudi Igor Bračanov v skifu in osvojil 7. 
mesto. Dvojnemu dvojcu Jovičič - Žolgar se v hudi konkurenci ni 
uspelo uvrstiti v finale, so pa v melem finalu osvojili 4. mesto, 
kar bi lahko enačili s skupnim 12. mestom.
...in v Piedilucu
V Piedilucu pa je med člani nastopil Erik Tul, ki je v dvojnem 
dvojcu skupaj z Mariborčanom Dobajem veslal zelo dobro, 
osvojila sta 5. mesto.

JADRANJE
V izolskem zalivu je bilo konec prejšnjega tedna državno prvenstvo v 
match racingu na katerem je sodelovalo devet domačih krmaijev s 
posadkami. Devet zato, ker je nastop v zadnjem trenutku odpovedal eden 
od favoritov, portorožan Dušan Puh.
V konkurenci slovenskih in hrvšake posadke je zmagala prav slednja s 
krmarjem Hajdinjakom, najbolje uvrščeni slovenski jadralec v match raceu, 
Mitja Kosmina pa je bil drugi in je tako postal državni prvak. V skupni 
uvrstitvi je tretje mesto pripadlo posadki, ki jo je vodil Samo Potokar 
(Burja), četrti je bil Matjaž Antonac, peti pa Jure Orel (oba Jadro Koper).

DEKLEVA ODLIČNO Z JAHTAMI
Olimpijka Vesna Dekleva je z žensko posadko presenetljivo dosegla 
absolutno zmago na regati za avstrijsko DP od Izole do Lignana. V regatah 
pred Livornom pa je v konkurenci 76 jadrnic skupno zasedla osmo mesto.

OPTIMISTI BURJE DRUGI
Ekipa mladih jadralcev Burje je na ekipnem tekmovanju v Benetkah 
zasedla odlično drugo mesto, saj je izgubila le z državno reprezentanco 
Italije.
Sicer pa so se domača tekmovanja jadralcev v glavnem končala. Konec 
tega tedna bodo optimisti in evropejci odpotovali na regato za pokal Ptuja 
na ptujskem jezeru, potem pa bodo na vrsti le še mednarodni nastopi med 
katerimi izstopajo Mediteranske igre v Bariju in EP za Optimiste v Piranu.



KO OSTANE LE SE KLIC NA POMOČ
(KB) Pred nedavnim smo v uredništvo prejeli pismo s 
prošnjo za pomoč dveletnemu otroku, ki boluje za 
cirozo jeter. Takole je med drugim zapisala Vesna 
Nikolič, otrokova mama: " Prosim, pomagajte 
mojemu sinu Martinu, rojenemu 1.11.1994, ki boluje 
za cirozo [eter.
Smo štiričlanska družina. Zaposlena sem v podjetje 
Morer v Izoli, z zelo nizkim osebnim dohodkom 
(povprečno 17.000). Do tretjega leta starosti otroka, 
mi je Komisija odobrila delati po štiri ure. Mož, dve leti 
na zavodu za zaposlovanje, sedaj začasno zaposlen v 
Komunali Koper. Imam še pet let staro hčerko Laro."
Iz teh besed veje glasen klic na pomoč, pozornost pa 
pritegne tudi aejstvo, da otrok boluje za boleznijo, ki 
je sicer širše znana v nekem drugem kontekstu, ki z 
dveletnim otrokom nima nobene zveze. Kasneje smo 
izvedeli, da so primeri bolezni, kot je Martinova zelo 
redki, v zadnjem času je bil v Sloveniji še en primer 
take bolezni pri dečku iz Pomurja, ki je pred časom že 
prestal operacijo presaditve jeter. Sedaj okreva, se 
dobro počuti in kaže, da prehaja v normalno življenje. Odločili smo se, da malega 
Martina in njegovo mamo Vesno Nikolič obiščemo na njihovem domu v Bezovici 
pri Črnem Kalu.
' Ko pridete v vas, kar vprašajte po nas, saj nas vsi poznajo.'1 Povprašam v vaški 
trgovini in kmalu se znajdem pred skromno, a lično urejeno hišo, kjer Nikoličevi 
živijo skupaj z moževimi starši. Na dvorišču me že pričakujeta mlada ženska in 
prikupen fantiček, ki me malce sramežljivo pozdravi, ko izstopim iz avtomobila. 
Ko malo kasneje sedimo v dnevni sobi je začetne nezaupljivosti konec. Martin mi 
pokaže svoje avtomobilčke, živahen in zgovoren fantek je, na videz se prav nič ne 
razlikuje od svojih vrstnikov. Pa vendar, Martin naprimer ne je sladkarij. Mamo 
prosi za bombon, namesto tega dobi tabletko, takšno, brez sladkorja.
'Nosečnost in porod sta bila popolnoma normalna," pripoveduje Martinova 
mama," no, kmalu po porodu je postal otrok malce rumenkast, tako, da so naju 
kakšen dan več kot običajno zadržali v bolnišnici, a že sedmi dan po rojstvu so 
naju poslali domov. Vedela sem, da tak pojav pri novorojenčkih ni neobičajen. 
Vendar pa sem v naslednjih dneh opazila, da Martin postaja zopet malo bolj 
rumenkast in sem se oglasila pri pediatrinji, ki mi je rekla, naj se ponovno oglasim 
čez 14 dni, če bom opazila, da omenjeni znaki niso izginili. Vendar je "bilo v 
naslednjih dneh vse slabše, otrok je bil vedno bolj rumen, predvsem okoli oči, in 
ponovno sem se oglasila pri zdravniku. Preiskava krvi in urina je pokazala porazno 
stanje in Martin je bil takoj napoten v Klinični center v Ljubljano."
V Ljubljani so opravili preiskave in ugotovili, da se je Martin rodil brez žolčevoda in 
da je šlo torej za prirojeno napako, zaradi katere jetra niso bila več sposobna 
opravljati svoje funkcije. Zdravniki so se odločili za operacijo, s katero bi zagotovili 
vsaj minimalno funkcijo jeter, saj v nasprotnem primeru Martin praktično ne bi 
imel možnosti za preživetje. Tedaj je bil star dva meseca.
"Po operaciji pa je prišlo do komplikacij in sin je padel v komo," nadaljuje Vesna," 
kazalo je, da je konec z njim. Celo zdravniki so izgubili upanje in so nama z 
možem to povedali. Vsak dan sva se z možem izmenjavala ob njem, nato pa so

mora Martin uživati strogo dieto, ki mu omogoča 
življenje do trenutka, ko bo na voljo primeren organ. 
Za posebno hrano, ki jo morajo Nikoličevi kupovati v 
lekarni v Trstu porabijo mesečno okoli 500.000 lir. 
Vendar pa jim ZZZS teh stroškov ne povrne, zavrnili 
so jim tudi vlogo za pomoč. "Poleg tega mora Martin 
hoditi na preglede v Milano, hodimo tudi na 
Pediatrično kliniko v Ljubljano, pogosto pride do 
kakih zapletov, ki zahtevajo podaljšano 
hospitalizacijo.
Pred tednom dni se je tako Martin po štirinajstih dneh 
vrnil domov iz ljubljanske bolnišnice, kjer je bil zaradi 
močnega vnetja prebavil. Vse to nam povzroča 
stroške, ki jim nismo kos. Sama sem zaposlena za 
polovičen delovni čas in zaslužim od petnajst do 
osemnajst tisočakov mesečno. Moram pa reči, da mi 
gredo v podjetju izredno na roko, saj sem zaradi 
Martinove bolezni veliko na bolniški." Lahko se zgodi, 
da pride klic iz Milana danes, jutri, lahko čez mesece, 
potrebno je biti pripravljen. Po operaciji bo Martin v 

Milanu vsaj dva meseca in nekdo od domačih bo moral z njim.
" Z možem sva si nekako razdelila naloge tako, da grem jaz z Martinom v 
bolnišnico ali k zdravniku, ko je potrebno, on pa tačas skrbi za Laro. Operacijo bo 
plačal ZZZS, a moje bivanje v Milanu, bom morala plačati sama. Socialna delavka 
s katero sem prišla v stik na enem izmed zdravstvenih pregledov v Milanu mi je 
sicer obljubila, da mi bo našla kako poceni prenočišče, ampak vseeno to ne bo 
zastonj. Vsi ti stroški presegajo naše zmožnosti, zato mi je preostalo le, da se 
obrnem za pomoč na ljudi.*
In Vesna Nikolič pravi, da je bil odziv na njeno prošnjo zanjo zares nepričakovan. 
Pomagali so v njenem in moževem podjetju, pomoč so zbirali v farni cerkvi, 
odzvali so se mediji, ljudje jo kličejo po telefonu in jo bodrijo, na poseben 
Martinov tekoči račun so bili nakazani prispevki znanih in anonimnih darovalcev. 
" Rada bi se zahvalila vsem tem ljudem dobrega srca in dobre volje, vsakomur 
posebej, " pravi Vesna. Medtem se Martin zadovoljno igra s svojimi 
avtomobilčiki, zelene zdravniške halje in beli zidovi bolnišnic so v tem trenuku 
zanj nekje daleč - pa vendar vseeno tako blizu.
Tisti, ki bi želeli pomagati malemu Martinu Nikoliču, lahko 
sredstva nakažete na njegov tekoči račun pri Banki Koper: 
51400-620-63-200-82710-361336-35.

nama svetovali, naj ga obiskujeva vsak drugi dan, pa tudi sama sva se tako 
odločila, ker je bilo treba skrbeti tudi za hčerko Laro. Martin pa je ležal v 
bolnišnici, priključen na umetna pljuča, številne cevke in cevčice. No, vsak drugi 
dan sva bila torej doma in tako je nekega dne zazvonil telefon. Klicali so iz 
bolnišnice, mislila sem že, da je to konec. Pa mi povedo, da se je zbudil iz kome, 
da je zadihal z lastnimi pljuči in da naj takoj prideva v Ljubljano. Bil je slaboten, saj 
je v tem času prejemal trideset različnih zdravil, a bil je živ. In po štirih mesecih je 
prišel tudi domov."
Vendar pa bolezen ni bila premagana, Martinova jetra so komajda delovala, edina 
možnost za ozdravitev pa je ostala še transplantacija. Z ljubljanskega Kliničnega 
centra so kontaktirali Center za transplantacije v Milanu, kamor sta Martin in 
njegova mama kak mesec kasneje odšla na dvomesečne temeljite preiskave. 
Martina so vpisali na čakalno listo za transplantacijo jeter in sedaj Nikoličevi iz 
dneva v dan čakajo, da bo na voljo primeren organ. Glede na njegovo bolezen
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-z izvirnimi maturantskimi, valetnimi in birmanskimi oblačili
- s svežimi kostimi in jaknami kakovostne domače modne hiše BUNNY
- z modnimi pleteninami
- z brezplačnim modnim svetovanjem in 
-zVRAČANJEM PARKIRNINE

V MAJU PROMOCIJSKE CENE KOSTIMOV IN JAKEN!

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINII^
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OBVOZNICA V OBLAKIH
(KB )Pred dobrim mesecem dni je Ministrstvo za 
okolje in prostor v Uradnem listu objavilo javni 
razpis za izbiro najugodnejšega ponudnika za 
proučitev variant od Škofij do Lucije za lokacijski 
načrt za avtocesto na odseku Srmin-Koper 
(Slavček) z navezavo hitre ceste Koper-lzola-Lucija 
in navezavo Luke Koper na avtocesto. Na izolsko 
občinsko upravo je taisto ministrstvo poslalo 
dokumentacijo v zvezi z dosedanjimi variantami in 
predlogi glede trase obalne ceste, ter zaprosilo za 
pripombe, ki se nanašajo na prostor, kjer naj bi v 
izolski občini potekali še nezgrajeni odseki obalne 
ceste. Mnenja in pripombe izolske občine naj bi 
bile načrtovalcem pri pripravi projektov v pomoč, 
oziroma naj bi jih upoštevali.
Vse kaže, da obalna cesta med Koprom in Izolo ne 
bo potekala ob morju, temveč bo v izolsko občino 
vstopila v dolini Pivola. Izhod iz tunela naj bi bil 
pod bolnišnico, pri določitvi natančne trase skozi 
dolino pa bodo morali načrtovalci odločitve 
temeljito pretehtati. Gre namreč za zelo 
občutljivo področje, saj so na tem delu kvalitetene 
kmetijske površine, arheološko najdišče, oziroma 
gre za varovanje kulturne krajine izolskega 
amfiteatra nasploh. V dolini so tudi pomembne 
vodovodne naprave in umetna jezerca namakalnega sistema, kar bodo 
morali načrtovalci tudi upoštevati.
Ta inačiča predvideva gradnjo novega večnivojskega križišča z izvozom za 
mesto. Kot kaže, je za občino najbolj sprejemljiva lokacija tista, ki predvideva 
povezavo mimo Stavbenika in Mehana po cesti skozi industrijsko cono do 
semaforiziranega križišča pri avtokampu. Na ta način bi občina pridobila kar 
nekaj zemljišča, ki gravitira na morsko obalo in ga sedaj seka prometna cesta. 
Na drugem koncu obstoječega dela bodoče obalne pa se načrtovalcem 
postavlja problem kako naprej od križišča Jagodje.
Glede tega so se v preteklosti pojavile tri variante in sicer varianta skozi 
Strunjansko dolino, varianta s tunelom pod Malo Sevo in varianta s tunelom 
pod Dobravo. Tu gre za problem poseganja v Strunjansko dolino, čemur bi se 
morali izogniti. Tako je prva varianta odpadla, o drugih dveh pa je bilo 
govora že konec leta 1992 na 3.seji tedanje občinske komisije za obravnavo 
prostorske problematike. Ugotovljeno je bilo, da bi s tunelom pod Malo Sevo 
ne rešili problema poseganja v Strunjansko dolino, saj bi skoznjo morala 
potekati priključna cesta proti Strunjanu oz. Piranu. Prav zato je bila kot 
najugodnejša varianta določena prav tista s tunelom pod Dobravo. Za 
premostitev višinskih razlik je bila predlagana gradnja viadukta, s čimer bi 
ohranili povezavo med dolinama ter ohranili kmetijske površine. Ta varianta 
velja s strani občine za najsprejemljivejšo tudi danes, pa tudi prometne in 
urbanistične študije, ki so jih izvedli v piranski občini dajejo prednost tej 
povezavi.

Sodeč po rokih, ki jih je določilo ministrstvo za okolje in prostor naj bi 
septembra že poznali po mnenju izbranega projektanta najustreznejšo 
različico ceste od Škofij do Lucije. Vprašanje pa je, kdaj bo do začetka gradnje 
prišlo. Odsek je sicer uvščen v nacionalni cestni program, a po besedah 
državnega sekretarja za ceste Žareta Preglja ta odsek nima finančnega kritja, 
jasno pa je, da je gradnja tunelov in viaduktov draga. Za dokončanje projekta 
izgradnje avtocest, kot ga je načrtovala Slovenija, bi bilo potrebnih še 60 
milijard tolarjev. V našem primeru pa gre za cesto, ki se konča v Luciji in ni 
tranzitna za hrvaško Istro. Najbrž bo razdeljena na posamezne odseke, ki se 
jih bo dalo graditi postopoma ( pravzaprav je bilo tako že doslej).
Da bo dinamika gradnje v bodoče živahnejša kot doslej pa se bodo morale 
močneje angažirati tudi obalne občine same, ter narediti tisto, kar lahko 
naredijo same (npr. dogovor o trasi, odsekih ipd.), hkrati pa krepko pritisniti 
na državo, da se cesta zgradi v nekem razumnem času. Za začetek je slišati, 
da se v občinah pripravlja ustanovitev nekakšnega skupnega odbora, ki bo 
skrbel za komuniciranje z državo v zvezi z obalno cesto.

TREBA JE ZNATI 
BITI STAR

V Domu upokojencev Izola potekajo številne dejavnosti, ena teh pa je 
na novo ustanovljen pevski zbor z imenom "VAL MORJA". Začel je 
delovati v letošnjem letu 1997 in imel svoj prvi nastop 8. februarja. 
Vodi ga fizioterapevtka Doma Popovski Marjetka. Zbor šteje 15 
članov in redno vadi vsak teden. Doslej so nastopili za Dan žena, 25. 
marca - na materinski dan, 25. aprila - za Dan upora proti okupatorju 
in za 1. maj. Sodelovali so s Srednjo zdravstveno šolo Piran in Vzgojno 
varstveno organizacijo Izola. Sedaj pripravljajo nastop v Novi Gorici, 
kjer bo srečanje primorskih domov za starejše, sodelovali pa bodo 
tudi na tekmovanju pevskih zborov domov za starejše v Ljubljani. 
Petje je v dom vneslo novo veselje in sproščenost.
V domu se pripravljajo tudi še na nekatere druge aktivnosti in sicer 
bodo 29. maja sodelovali na srečanju primorskih domov za starejše v 
Novi Gorici, kjer se bo predstavil pevski zbor in recitatorji. V juniju pa 
bodo imeli turnir v balinanju in kartanju (tekmovanje z Obalnim 
domom upokojencev Koper), pevski zbora bo nastopil v Ljubljani, 
pripravljajo piknik za stanovalce, svojce in starejše občane, izlet z 
barko po slovenski obali za stanovalce in še kaj.
V okviru "programa priprave na starost" se pripravlja sklop predavanj 
na različne teme. Teme so primerne za starostnike oziroma 
upokojence in tudi svojce. Dotikajo se njihovega načina življenja in 
kako čimbolj skrbeti zase v teh letih življenja in ob boleznih, ki jih 
spremljajo.
Predavanja bo vodila fizioterapevtka Marjetka P. Zaželena je udeležba 
vseh , ki jih tema zanima. Datumi predavanj bodo objavljeni 
naknadno. Z željo, da so vrata Doma čimbolj odprta , da so številne 
pestre dejavnosti, ki se vrstijo v Domu dostopne čimširšemu krogu 
ljudi; je ta informacija namenjena tudi kot vabilo. Vabljeni ste torej vsi 
občani dobre volje, da skupaj s stanovalci Doma preživite kakšno 
prijetno urico. Zlasti so zaželeni obiski domskih prireditev - saj je 
veliko stanovalcev zelo ustvarjalnih in je škoda, da lepe stvari ostajajo 
za zaprtimi vrati.

Predvidene teme so:
1) VZDRŽEVANJE DUŠEVNE IN TELESNE SPOSOBNOSTI V STAROSTI
2) TEHNOLOGIJA IN KVALITETA ŽIVLJENJA V STAROSTI
3) RAVNANJE PO MOŽGANSKI KAPI
4) NAVODILA OB PADCIH, NJIHOVIH VZROKIH, PREPREČEVANJE 
PADCEV, OSTEOPOROZI IN ZLOMIH NOG
5) ŽIVLJENJE S KRONIČNIM ARTRITISOM
6) ŽIVLJENJE S SRČNOŽILNIMI IN PLJUČNIMI BOLEZNIMI
7) ŽIVETI S SLADKORNO BOLEZNIJO
8) FIZIKALNA TERAPIJA PRI MOTNJAH PREKRVAVITVE UDOV
9) REHABILITACIJSKA NEGA TEŽJE TELESNO PRIZADETIH OSEB
10) REHABILITACIJA BOLNIKOV Z DEGENERATIVNIM OBOLENJEM 
SKLEPOV SPODNJIH UDOV
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TEDEN MLADIH
sobota, 17. maja, ob 18.00 
Manziolijev trg 
v Izoli 
ulična 
predstava

Dur"MOC
KR A L]
Prost vstop ________

torek, 20 maja, ob 18.00
gledališka predstava

IROVNICE
Gledališka šola STEPS 

Prost vstop.

četrtek, 22. maja, ob 18.00
aledališka oredstava

KRfiLJ V 
fiSOPISU

Mala gledališka šola STEPS iz Izole. 
________ Prost vstop.
petek, 23. maja, ob 18.00 
v klubskem prostoru Kulturnega doma Izola 
otvoritev razstave
EX TEMPORE - učencev izolskih osn. šol

SLOVENSKI FORUM 
PRIMORSKI FORUM

Sff
Bogata Slovenija

PREDVOLILNI 
PIKNIK 
NA MALIJI

za bogato Primorsko

Vse, ki ste nam pomagali ustanoviti Slovenski forum- 
Primorski forum, vse člane in simpatizerje vabimo na 
predvolilni piknik, ki bo v petek, 16. maja, od 17.00 dalje 
pri "stari šoli" na Maliji nad Izolo.
Obiskala nas bo predsednica Slovenskega foruma, 
gospa Ljerka Bizilj. V sproščenem vzdušju, ob domači 
kapljici in dobrotah z žara ter na svežem "hribovskem" 
zraku, neg led e na vreme, bomo z našim kandidatom za 
župana občine Izola, mag. oec. Janezom Jugom 
spregovorili o načrtih za prihodnost naše občine.

za volilni štab Slovenskega foruma- Primorskega foruma:

Peter Vlašič

T R ORTf CT PORI R ATI NTAITB ATTR
ŠE ENA TRETJA IN DVE PRVI NAGRADI V IZOLSKO GLASBENO ŠOLO

ŠRGRR tifi ŠAREDU 
16. in 17. maj

petek

sobota

BBS,
BOGAT SREČOLOV

Vstopnine ni!
V primeru slabega vremena bo šagra na kasnejši datum.

m
V soboto, 25. maja bo v Izoli zelo lepo zvonilo. Na pritrkovanju se bo 
zbralo kar 5 skupin pritrkovalcev iz Goč, Vipave, Opčin, Markovca in 
Izole. Pritrkovanje se bo začelo ob 14. uri v zvoniku cerkve sv. Mavra.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Vabi na URO PRAVLJIC, v torek, 20. maja ob 17.00. Slikarka Sandra 

Kump bo pripovedovala pravljico o SLADKORNEM PRINCU.

V soboto, 10.5. se je v Selani zaključilo prvo, dvodnevno regijsko 
tek- movanje mladih trobil- cev Primorske.
Iz Izole se je tekmovanja udelelilo sedem gojencev tro- bilnega 
razreda prof. ZLATKA TOTE: trije trobentači, pozavnist in trije 
tubisti in doseglo zelo lepe rezultate:
- v l.a kategoriji je trobentač LUKA LOVREČIČ z oceno 85,00 od 
100 točk prejel tretjo nagrado in srebrno priznanje;
-v l.b kateg. je trobentač BORUT VATOVEC "primuziciral" 77,00 
točk in bronasto priznanje; ker se uči dve glasbili hkrati, se lahko 
pohvali še s tretjo nagrado in srebrnim priznanjem z nedavnega 
tekmovanja klavirskih duov. To je namreč letos na Primorskem edini 
tak učenec in tudi sicer med redkimi.
-v 2.a kat. je trobentač DEJAN MARKOVIČ naravnost zablestel s 
95,00 točkami in prejel prvo nagrado in zlato priznanje, ocenjevalna 
komisija pa ga je tudi določila za zaključni koncert nagrajencev kot 
najvišje ocenjenega tekmovalca med trobentači.
Drugi dan tekmovanja so bili na vrsti naši pozavnist in trije tubisti, ki 
so se tudi nadvse imenitno odrezali in šolsko zbirko pohval, priznanj 
in nagrad še obogatili:
-med pozavnisti v l.b kategoriji je MATEJ SUKIČ POHVALJEN ZA 
SODELOVANJE NA TEKMOVANJU;
-V l.b kategoriji pa sta tenorska tubista MATEJ GLIŠOVIČ z 81,50 
točke in ANDRAŽ SEDMAK s 83,00 točkami prejela srebrni 
priznanji;
- S 90,25 točke v 2.a kategoriji pa se je še enkrat "zasvetilo" zlato in 
prva nagrada tudi kontrabasovskemu tubistu DAVIDU KAVREČIČU. 
Tekmovalcem so pri klavirju pomagali korepetitorji MAJA 
CILENŠEK, DARINKA JUG in VASILIJ VALENČIČ.
Vsi udeleženci tekmovanja si še enkrat zaslužijo vso pohvalo in 
iskrene četitke. Za naprej pa jim želimo še veliko podobnih uspehov!

PRITRKOVANJE IZOKSK1M RZVONOVI
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KULTURNI DOM IZOLA 
ZKO IZOLA

Program za MAJ 1997

GALERIJA ALGA
STARŠI ZA ŠOLO
(KB)Zaradi že več kot štirimesečnega zastoja 
del na gradbišču nove italijanske šole so 
minulo sredo starši in učitelji sklicali 
sestanek na katerega so povabili 
predstavnike občinske uparve, italijanske 
skupnosti ter novinarje.
V javnem pozivu, ki so ga naslovili na predsednika 
vlade Janeza Drnovška, predsednika Milana 
Kučana ter ministra za šolstvo in šport Slavka 
Gabra zahtevajo, da se dela na objektu nemudoma 
nadaljujejo, da se spoštujejo dogovoijeni roki o 
dokončanju šole in o pričetku pouka v novi šoli s 1. 
septembrom letos. Če ne bo prišlo do nadaljevanja 
del do 2. junija bodo starši pričeli s protestnimi 
manifestacijami ter svojim otrokom preprečili 
obiskovanje šole, saj so razmere v njej ne le 
nevzdržne, temveč življensko nevarne.
O tem se lahko prepriča vsakdo, ki se sprehodi po 
prostorih šole, v kateri se je že večkrat zrušil omet, 
streha pušča, prostori so vlažni in plesnivi... Resda 
takšne razmere niso od včeraj, saj je stavbo 
inšpekcija že leta 1990 označila kot "nevarno za 
življenje in zdravje uporabnikov", a doslej so 
učenci, starši in delavci šole potrpeli, še posebej, ko 
seje gradnja nove šole pričela.
Po besedah Mirana Žlogarja iz občinske uprave je 
bilo prvotno dogovoijeno, da si država in občina 
delita stroške gradnje na pol. To je bilo v obdobju 
pred uvedbo lokalne samouprave, ko je občina 
razpolagala z drugačnimi viri sredstev. Svoj delež je 
doslej občina že prispevala in sicer predvsem v 
obliki komunalno opremljenega zemljišča, država 
pa je prispevala 95 milijonov SIT, dolguje pa še 
170 milijonov SIT, s čimer bi bila investicija 
zaključena. Vendar pa se država sklicuje na 
drugačne normative kot občina (tako pri oceni 
vrednosti zemljišča, kot pri normativih za gradnjo 
šol, ki so nespremenjeni že od leta 1968), in svojega 
deleža ne priznava v celoti. Hkrati pa država čaka 
na sprejem letošnjega proračuna, čeprav gre za 
gradnjo, ki je bila začeta že v preteklih letih in ne bi 
smela biti stvar novega proračuna.
Poleg tega pa gre še za šolo narodnosti, ki tudi 
zahteva drugačno obravnavo. Ravnateljica Amina 
Dudine je opozorila še na 606 milijonov lir, ki jih 
je za opremo šole namenila Italija in jih morajo 
porabiti do 1. septembra, saj jim do tedaj 
dobavitelji, ki so praktično v celoti iz Slovenije, 
zagotavljajo nespremenjene cene. Če denarja ne 
bodo porabili do konca leta, pa bo prerazporejen v 
okviru italijanskega proračuna in ostali bodo 
praznih rok. Učenci in njihovi starši ter delavci šole 
pa si konec koncev želijo le normalnih razmer za 
delo in od odgovornih pričakujejo, da bodo svoje 
obljube spoštovali.
Protestno izjavo, ki jo nameravajo poslati zgoraj 
omenjenim politikom bodo ponudili v podpis vsem 
Izolanom. Podpise bodo zbirali na stojnicah, ki 
bodo postavljene na Kristanovem trgu, pred 
parkom Pietro Coppo ter pri večjem Marketu v 
Jagodju in sicer v petek, soboto, nedeljo in 
ponedeljek ( od 16. do 19.maja).

V četrtek, 15 . maja bo ob 20.00 v 
galeriji ALGA otvoritev razstave 
ŠPORTNE FOTOGRAFIJE oseb s 
posebnimi potrebami.
Najboljšim fotografom bodo podelili 
priznanja, v kulturnem programu 
pa bo igral Mef.

V petek, 16. maja, ob 20.00 v 
Kulturnem domu Izola premiera 
Plesnega studia LAI: 
"TRIMENZIJA"
Vstopnina :500 Sit in 800 Sit

C3C>

INSIM
GALERIJA • GALI.ER1A

Na ogled so kamnite skulpture
MATEJKE BELLE

Karnpec Moreš <*w*arst)
c—I—«t rffcs

■— 35». 506. £30 SIT (Uitributo

sjsvačj
AMORJE 93.4 MH

1. MARINA REI - Primavera
2. U2 - Staring at the sun
3. ARTICOLO 31 - Cosi' e cosa'
4. THE CHEMICAL BROTHERS - Block 
rockin' beats
5. SHERYL CROW - Hard to make
6. DAFTPUNK - Around the world
7. LITFIBA - Goccia a goccia
8. PINO DANIELE - Che male c'e'
9. INXS - Elegantly wasted
10. BUSH - Greedy fly
11. WET WET WET-lf I never see..
12. FUN LOVIN' CRIM.-King of NY
13. ABC - Skyscraping

POKAL MEN0LA S SVETOVNIMI PRVAKI
V petek zvečer bo pred hotelom Marina uradna otvoritev 
prijateljskega srečanja morskih športnih ribičev Slovenije in Italije 
Tekmovali bodo v soboto na valobranu izolske marine, tako da bo 
moč opazovati nastop najboljših morskih športnih ribičev na 
svetu, saj so Italijani nekajkratni svetovni prvaki.
V nedeljo pa bo tekmovanje za pokal Menole, ki se bo končalo z
brezplačno pojedino ulova za sodelujoče in mimoidoče._________

L P TEGft TEDNA

Nek - Lei, gli amid e tutto ii resto

Kaj imajo skupnega Biagio Antonacci, 
Massimo Di Cataldo in Nek? Vsi trije so s svojim 
petjem zapisani v srcih številnih oboževalk.
Obrazi iz naslovnic revij prisegajo na skupino The 
Police in guruja Stinga. Vsak med njimi je 
drugačen, čeprav svoje namišljene in 
avtobiografske zgodbe podkrepijo s pop rockom. 
Pripovedujejo vsakdanje zgodbe mladenk in 
mladeničev, vendar z drugačno dimenzijo.
Filippo Neviani, bolj znan kot Nek, je pet let čakal 
na svojih 15 minut. Spremembe so mu prinesle 
velik uspeh, ki se ga ne bi sramovali številni 
kolegi. Z glasbo se ukvarja že skoraj 15 let, ta pa je 
bila zanj pomembnejša od šolanja. V tej dolgi 
pravljični zgodbi se predrami leta 1991, ko nastopi 
na festivalu CASTOCARO in osvoji drugo mesto. 
Leto kasneje izide njegov prvi album, ki nosi 
naslov NEK.
Naslednja stopnica je festival italjanske popevke 
SAN REMO, ki je odlična odskočna deska za 
mlade izvajalce in zelo koristna promocija za nove 
glasbene stvaritve že uveljavljenih imen. Leta 1993 
nastopi kar dvakrat. Med mladimi zasede odmevno 
tretje mesto s pesmijo IN TE. Le-ta dvigne precej 
prahu zaradi proti splavu obarvanega sporočila. 
Več medijev je iz protesta pozvalo k bojkotu 
plošče, kar pa je bila na koncu dobra reklamna 
poteza. Drugič je Nek nastopil z skupino mladih 
pevk in pevcev. IRAGAZZI Dl VIA MEDA, ki so 
se kasneje izgubili, so skupaj z Mietto zapeli 
pesem FIGLI Dl CHI.
Naslednje poletje izide CALORE UMANO, istega 
leta skupaj z obetavno Giorgio prejme evropsko 
nagrado za najboljšega mladega italjanskega 
pevca. Leta 1995 ga medse sprejmejo Ligabue, 
Morandi, Ruggeri, Ramazzotti, Raf, Tozzi, 
Antonacci, Mogol... ki z nogometno žogo in 
velikim srcem pribrcajo veliko sredstev za 
dobrodelne namene. Med nastopom se poškoduje. 
Med zdravljenjem začne premišljevati o svojem 
dotedanjem početju, ki mu je prineslo veliko 
priznanj, khrati pa je ostal v senci velikih. Pride 
čas sprememb. Začne sodelovati z novo ekipo, 
mladimi, obetavnimi glasbeniki. Posnamejo zbirko 
12-ih pesmi, ki jo naslovi LEI, GLI AMICI E 
TUTTO IL RESTO. Sterilnost zamenja bolj 
neposreden in energičen zvok, besedila pa so bolj 
neposredna in se začenjajo z njo, njegovimi 
prijatelji in vsakodnevnimi zgodbami iz življenja. 
Zrelejši se identificira s projektom, ki mu prinese 
pogodbo z multinacionalko WEA in dve 
odmevnejši uspešnici DIMMI COS' E’ in TU SEI 
TU SAI. Na letošnji 47. ediciji SAN REMA, poleg 
odlične Carmen Consoli in prefinjene Marine Rei, 
preseneti z LAURO, KI JE NI in zavlada na 
valovih številnih radijskih postaj. Filippo se zbudi 
iz sanj kot zvezda. Lanskoletni album dopolni še s 
potencialno uspešnico letošnjega poletja SEI 
GRANDE. Četrti studijski album meša štrene na 
vrhu lestvic najbolj prodanih in povzroča sive lase 
Jovanottiju in velikim U2. Melodičen, zrelejši, 
mogoče preveč razvlečen.
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IZ AMBULANTE
Dr. med. Andrej Dernikovič 

LEKARNIŠKE NOVOSTI
Za spremembo tokrat ne bo nobene vrstice o zdravilih, pač pa omenjam 
novost, ki so jo pripravile Obalne lekarne Izola. Končno spet nekaj kar 
nič ne stane!
Kdor je vsaj občasen obiskovalec lekarne na avtobusni postaji ve, da 
"čakalnica" ni več taka kot je bila pred leti, pač pa da se spreminja, 
dopolnjuje ne le s prospekti, brošurami, temveč tudi z dodatno 
ponudbo v vitrinah. Tako ni nujno potrebno hoditi za vsako stvar 
ravno v Koper.
Zadnji mesec pa imajo vsi obiskovalci možnost, da si sami na dveh 
napravah izmerijo telesno težo in krvni tlak. Napravi sta prijazni in 
svetujeta kaj storiti, tako da strah pred "sramoto" ni potreben.
Prva ob koncu meritev ponudi še listek z izpisanimi meritvami 
višine in teže ter s tabelo v kateri se najdemo in vidimo koliko 
imamo žive teže peveč ali premalo. Za bolj radovedne so pripisane 
še povprečne potrebe po kalorijah močnejše, srednje in vitke 
postave. Seveda se moramo zavedati, da gre za t.i. idealno idealno 
težo.
Drugi aparat izpiše sistolični (gornji) in diastolični (spodnji, 
"srčni") pritisk ter število utripov srca ter nasvet naj se obrnemo 
na farmacevta glede ukrepov za izboljšanje zdravja.
Stalnejši obiskovalci Lekarne bodo lahko dobili "čipno" kartico, 
kjer bodo zapisane vse meritve in s katero bodo lahko spremljali 
nihanja krvnega tlaka.
In kaj je to takega, vprašujete? Saj imamo vsaka tretja družina 
tehtnico ali merilec krvnega tlaka že nekaj let!
Gre za dva miselna premika:
1. V lekarni se pridružujejo tistim, ki želijo svojim obiskovalcem 
ponuditi nekaj več kot zdravilo na ali brez recepta.
2. Pridružujejo se vsem tistim, ki menijo, da je skrb za ohranitev 
zdravja pomembnejša in dragocenejša od vsakega zdravila in da 
je nanjo potrebno opozarjati in nekaj narediti vsepovsod, ne le v 
zdravstveni ambulanti.
Upamo lahko, da bo še kdo sledil temu vzgledu.

POMLAD 97
Občanke in občani!
V soboto, 17. maja bomo spet čistili naše okolje. Ob 9 uri 
se bomo zbrali na Belvederju nad Izolo in se bomo delavno 
sprehodili po Naravnem parku od tam do Belih skal. 
Vabljeni! Vabljeni! Vabljeni! ! !

Zeleni Izole

STRES IN KAKO GA OBVLADATI
V klubskem prostoru Fitness studia Vitalis v Ljubljanski ulici bo 
v torek, 20. 5. ob 19. 30 predavanje na temo "Stres v 
vsakdanjem življenju in kako ga najbolje obvladati." Predaval 
bo mag. Aleksander ZadeL, specialist klinične psihologije. * •

IZOLA/Ljubljanska 51 tel. 61-000
V novem fitness studiu v starem mestnem jedru:
• vadba na vrhunskih fitness napravah
• strokovno vodena vadba
• specializirana vadba za športnike, ženske in starejše
• priprava individualnih programov
• prijeten klepet ob pijači v klubskem prostoru

Urnik: od ponedeljka do petka od 9.00 do 22.00 
sobota od 9.00 do 12.00 in od 16.00 do 20.00

NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO
NOVO

61-000

l $ KRKk ZDRAVILIŠČA«^

ZDRAVILIŠČE STRUNJAN
obvešča, da bo v zdravilišču 22.5. in 19.6. sprejemal paciente

UNIVERZITETNI PROFESOR DR. SREČKO HERMAN,
SPECIALIST ORTOPED

Poleg tega, vsak delovnik od 7.00 do 19.00 ter ob sobotah od 7.00 do 14.00:

specialistični samoplačniški ambulanti 
FIZIATRICNO-REVMATOLOŠKA IN INTERNISTIČNA,

ZGODNJE ODKRIVANJE OSTEOPOROZE Z DENZITOMETRIJO,

KITAJSKA TRADICIONALNA MEDICINA 
akupunktura, TUINA masaže in manipulacije,

STATIČNE MEDICINSKE VAJE PROTI BOLEČINAM V HRBTENICI 
Organizirana telovadba pod strokovnim vodstvom-vsak dan ob 18.00 uri 

(abonma lahko kupite na blagajni bazena, cena 4.000 Sit)

MASAŽE, LEPOTNI PROGRAMI, SVETOVANJE IN ZDRAVLJENJE

CENE SO UGODNE!
Za informacije in naročanje pokličite na telefon: 066/ 474-420
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Gojko je v novo križanko 
tokrat uvrstil še devet
športnikov, ki so ali pa še 
krojijo šprtno zgodovino
našega mesta. Seveda jih
boste zlahka prepoznali in 
vpisali na Mandračev kupon 
sreče, ki ga boste poslali na 
naše uredništvo, Veliki trg 1, 
Izola. Najkasneje do torka, ko 
bomo tudi izžrebali tri
reševalce Mandračevih 
križank, ki bodo prejeli 
nagrade, ki jih spet poklanja 
trgovina za male živali Bingo 
Bongo.
Nobenega dvoma več ni o 
tem, da bomo izvolili dobrega 
župana, saj ste na dopisnicah, 
ki jih je bilo kar nekaj, to vso 
obljubili.
Kilogram brazilske kave 
tokrat prejme Grbac Mira iz 
ulice M. Gorkija. Mira, 
čestitamo in obenem vam 
želimo obilo "kofetarskih
užitkov”.

VODORAVNO

1. IME: PREŠERN-RADOJKUVČ, 
ODBOJKA
8. KRALJICA ŠPORTOV
15. BOLNIŠNICA ZA DUŠEVNE
BOLNIKE
17. IME: LAZAR, NOGOMETAŠ
18. UDSTOPITI TERJATEV
19. SOVDAT BORUT
21. ŠAHOVSKA FIGURA, PEŠAK
22. DRŽAVA V AZIJI
23. GRŠKI PULOTOK
26. ŽEN. PRINCIP V KIT. FILOZOFIJI
27. UM, RAZUM
29. NAJLEPŠI PPREDSTAVNIK KUR
31. ANDREJ ČERNEKA
32. UJČIČ LILIJANA
33. GRŠKI LADJAR - ARI 37. 
PRAVKAR JU REŠUJI;TF
42. AMERIŠKI IGRALEC NICK
43. BARBARA LAKOŠELJAC
44. TOČKA, POEN
45. IME: JAKOPIČ, NOGOMET
46. ČAS BREZ VOJNE
48. NIZEK ŽENSKI GLAS
51. RENZO IPŠA
52. ETNIČNA SKUPINA V NIGERIJI
53. MESTO V GRČIJI
55. MUSLIMANSKA VERA
57. CELOVŠKI ŠPORTNI KLUB 
59. ATENTATOR, SARAJEVO 1915
61. IME: TORKAR, ODBOJKA
62. NAŠA SOSEDA
63. IME: GREGORIČ, NOGOMET, 
IZ-DOTORE

NAVPIČNO

I. IME: KLEVA, VESLAČ- 
OLIMPIJEC2. PREBIVALCI 
AMERIKE
3. SLOVANSKI BOG MORIJ IN 
VODA
4. STAROGRŠKI PESNIK IZ -BIKI5. 
NENONRMALEN, NOREC
6. JUGOSLOVANSKA LJUDSKA 
ARMADA
7. KRHKA KOVINA SINJEBELE 
BARVE
8. ARNES CERIČ
9. ŽENINOV OČE
10. ERNI SMOKOVIČ
II. ULITA TISKARSKA ČRKA
12. PRITOK BALHAŠKEGA JEZERA
13. DELEŽ, DOLOČENI ZNESEK
14. AONIET, BEOTIJEC 
16. IVAN IVANČIČ
20. BOŽEGLAV IGOR
23. MESTO V AFGANISTANU 
1Z-KAT
24. RAZPELO, ZNAK KRISTJANOV

27. VRSTA TKANINE
28. BIBLIJSKI VELIKANI V 
KANANU
29. IME: ŠUKLJAN, NOGOMETAŠ 
32. VOJAŠKI I 
DOPUST-IZGOVORJAVA
34. PREBIVALEC JUGOSLAVIJE
35. MOČ, JAKOST
36. SILJAN ANICA
38 MESTO NA PRIMORSKEM 
-NOVA39. DASSENA ESTER
40. NEA BOŠNJAK
41. IZOLSKI PEVEC BUZETI
45. IME: SILVANO JERMAN
46. IME: NOVAK - VESLAČICA 47. 
MESTO V ZDA, IZ - NERO
49. DREVESA SIMBOL SLOVENIJE
50. TINA SUŠELJ
54. ALENKA CEGLAR 
56. ZMRZNJENA VODA
58. ABRAM TAJA
59. PADAR JURE
60. IVANČIČ TIMOTY



Praznično gnečo smo preživeli, da pa nam ne bo dolgčas, bodo 
poskrbele nedeljske volitve. V kriminalijah tokrat objavljamo tri 
nevšečnosti, s katerimi se bo soočil tudi novi župan. To so: pasji 
problemi (tudi brez poligona), problem kraj in vedno pereči 
problem psihotropnih snovi.

Pes je ogrožal
Iz Polja so dečkom na postajo 
sporočili, da večji pes ogroža 
mimoidoče. Na kraj je "odletela" 
patrulja s higienikom, ki je za psa 
poskrbel.

Ukraden
motorin
Občan je prijavil, da so mu sunili 
kolo z motorjem. Prijazni izolski 
dečki so motorin našli in ga seveda 
vrnili presrečnemu lastniku.

Tablete za 
razočaranje
Mlajše dekle je zaradi razočaranja 
zaužilo preveliko število tablet.

tako, da je bila potrebna 
zdravniška pomoč.

V zadnjem tednu se je zgodilo 
še nekaj manjših prometnih 
nesreč, k sreči brez hujših 
posledic. Hišno zakonski 
prepiri pa so žal redni 
spremljevalci dečkov s policijske 
postaje.

GASILCI, REŠEVALCI, 
CENTER ZA OBVEŠČANJE

112
POLICIJA

113
MANZIOLI ZAZIDAN -
Vztrajnost je bila poplačana. V ponedeljek so izvajalci del na cerkvi Marije 
Alietske zazidali še zadnja odprta vrata v sosednjo Manziolijevo palačo. Hkrati 
so z deskami zaprli okna, ki so jih neznani obiskovalci razbili, tako da je bil videz 
enega redkih izolskih kulturnozgodovinskih spomenikov zares žalosten.

19.540 DEM

mreOKNOIKRBKliTil RTONIE

Težave 
z vidom?

Obiščite nas, 
deležni boste 

popolne oskrbe vida 
od očal - kontaktnih leč do rednih brezplačnih kontrol vida.

fotooptlka RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/ 61 403, fax: 066/ 67 044

Seveda gre v tem primeru samo za gašenje požara, saj nevarnost rušenja 
stavbe še naprej ostaja. Po mnenju mnogih poznavalcev gradbeništva in 
obnavljanja manziolijeve palače bi bilo najbolje, če bi se zrušila ali zgorela, saj 
bi potem to ruševino le nekako sanirali. Seveda gre za neresne ideje,saj vemo, 
da bi v primeru požara le ta ogrozil velik del starega mesta, saj so ulice zaprte in 
neprehodne, tudi zahvaljujoč odloku o urejanju prometa v starem delu mesta, 
ki je pločevinaste štirinožce dobesedno zvabil na stara dvorišča in v ulice. 
Mimogrede: Ob južni fasadi cerkve Marije Alietske je zrasel zidarski oder kar 
priča, da bodo skušali sanirati razpoke, ki so široko zazijale v komaj obnovljeni 
fasadi. Preventiva ni pomagala, potrebna je kurativa.

,is občanom

IVAN BIZJAK - msmm
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